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              Fråga kommunfullmäktige 
 

Sydsvenskan skrev den 16 mars en artikel med rubriken ”Inget p-hus under jord – och inget ovan 
mark heller. Det beskedet ger nu Andreas Schönström (S) om bilarna på Davidshallstorg.” 

Vidare hoppas Anders Schönström att på att människor som ska in på ett snabbt ärende har den 
lokalkännedom att de vet var de ska parkera så att de snabbast tar sig till sin affär. Vill man njuta av 
centrum gör man det bäst till fots, säger Andreas Schönström. 

Är den här omsvängningen från kommunalrådet verkligen genomtänkt? 

Med anledning av ovan vill jag ställa en fråga till kommunalrådet Andreas Schönström (S) 

Har kommunalrådet övervägt alla alternativ och lösningar när det gäller Davidhallstorg och 
parkeringarna?  

 

______________________ 

Magnus Olsson (SD) 
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